
Sagsforløb ift. Inddragelse af lokale interessenter 

26. november 2020 Bredbåndskonsulent kontakter Eggeslevmagle Landsbyråd og Eggeslevmagle 
Boldklub. Orienterer om antennemast og skitserer nogle af de udfordringer der er 
ift. at finde en egnet placering. 
Udbeder om input; eksempelvis til beplantning omkring mast og teknikskabe, 
hurtigst muligt og senest 16. december. 

17. og 18. december Bredbåndskonsulent kontakter Eggeslevmagle Landsbyråd og Eggeslevmagle 
Boldklub telefonisk for at høre om de ønsker at komme med input.  
Boldklubben er umiddelbart positive overfor ny antennemast, men bekymrede 
over om det vil gå ud over boldbanefunktion. 
Eggeslevmagle Landsbyråd havde yderligere spørgsmål og kritik af forløb.  
Aftalte virtuelt borgermøde, hvor bredbåndskonsulent kunne forklare om de 
udfordringer der er ift. at finde en egnet placering. 

22. december Virtuelt borgermøde med bl.a. Eggeslevmagle Landsbyråd.  
Bredbåndskonsulent beskriver i overskrifter de hensyn, der skal tages iht. 
Mastelov, Planlov og tekniske krav fra teleoperatør. 
Borgerne ønsker at komme med konkrete forslag til placering inden årsskiftet og 
gør det klart at de ikke ønsker masten placeret i Eggeslevmagle by. 

4. januar 2021 Bredbåndskonsulent skriver og rykker for svar. 
Landsbyrådet svarer, at der snarest kommer svar. 

6. januar Eggeslevmagle Landsbyråd skriver til bredbåndskonsulent med adskillige 
opfølgende spørgsmål og opfordrer til en placering syd for Eggeslevmagle. 

16. marts Eggeslevmagle Landsbyråd skriver til bredbåndskonsulent med tekniske spørgsmål 
ift. GSM og LTE netværk. 

25. marts Bredbåndskonsulent svarer på henvendelse. Og giver status ift. at arbejdet pågår 
med at forsøge at finde en placering udenfor Eggeslevmagle by. 

27. april Bredbåndskonsulent skriver til Eggeslevmagle Landsbyråd og orienterer om lang 
sagsbehandling hos TT-Netværket. Spørger om der er en konkret placering, der 
ønskes syd for Eggeslevmagle by. 
Eggeslevmagle Landsbyråd svarer samme dag at man vil komme med et forslag. 

2. maj Eggeslevmagle Landsbyråd skriver til bredbåndskonsulent og kommer med et 
konkret forslag til placering syd for Eggeslevmagle by. 

25. juni Bredbåndskonsulent skriver til Eggeslevmagle Landsbyråd og orienterer om, at TT-
Netværket ikke kan benytte en placering syd for Eggeslevmagle ift. at 
imødekomme deres frekvensforpligtelse overfor Energistyrelsen.  
Orienterer om, at der er fundet en mulig placering øst for Eggeslevmagle, i retning 
mon Høve, hvor der er en positiv lodsejer. 
Opfordrer til at Eggeslevmagle Landsbyråd oplyser, om man umiddelbart ser mere 
positivt på denne placering, da det ellers fortsat er placeringen på boldbanen, der 
er mest oplagt ud fra et landszoneperspektiv. 

27. juni Eggeslevmagle Landsbyråd skriver til bredbåndskonsulent og udtrykker stor 
skuffelse over forløb, over manglende svar på spørgsmål og anmoder om 
aktindsigt i sagen. 
Svarer ikke entydigt på om man ser mere positivt på en placering øst for 
Eggeslevmagle by, men opfordrer fortsat til en placering syd for byen. 
Udtrykker stor bekymring over hvorvidt man lokalt bliver taget alvorligt ift. at 
placering på boldbanen stadig er en mulighed. 
 



28. juni Bredbåndskonsulent kvitterer for anmodning om aktindsigt og svarer på de 
spørgsmål, der fortsat er. 

5. juli Eggeslevmagle Landsbyråd skriver til bredbåndskonsulent og udtrykker bekymring 
bl.a. over hvorvidt der arbejdes på tværs ift. bl.a. landzonemyndighed og om 
hvorvidt kommunen tager borgerne seriøst. 
Derudover yderligere spørgsmål til sagen. 
 
Sagsakter fremsendes til Eggeslevmagle Landsbyråd. 

9. juli Bredbåndskonsulent skriver og svarer på yderligere fremsendte spørgsmål. 

14. juli Eggeslevmagle Landsbyråd ønsker yderligere uddybning på svar. 

 


